

PLATFORM FOR KROAV.

KROAV was founded in October 1973 when a representative from PFLOAG visited Stockholm.

KROAV means the Committee to support the Revolution in Oman and the Arabian/Persian Gulf. With the word revolution we here mean the anti-imperialist, anti-colonial, national revolution, we mean that the development after liberation depends on which classes and forces are at the head of the struggle.

The work of KROAV is determined by the knowledge that imperialism is a world system which also includes Sweden. Consequently we regard the struggle of the oppressed people in Africa, Asia and Latin America and the political and economical struggle of the working class in the imperialist countries as two parts of the same struggle which support each other.

The task of KROAV is to distribute information of the liberation struggle in Oman and the Arabian/Persian Gulf, to develop a solidarity for this struggle in Sweden and to support the PFLO.

The information work has in view to distribute correct facts about the struggle in order to break the information blockade which up to now has prevailed in Swedish mass media and to confute the false information that is spread by the imperialists and the reactionary governments in the area. This is mainly being done by publishing the paper Al Djazira, which contends background and current information of the liberation struggle.

The solidarity work contends of:

- + arranging meetings and demonstrations
- + distributing the knowledge of the struggle that we have got
- + cooperate with all anti-imperialist forces which are ready to support the liberation struggle in the Arabian/Persian Gulf area on its own conditions.
- + in all ways contribute to develop a political and material support for the PFLO

KROAV is an organisation of individuals who can adhere to our *slogans*:

STRUGGLE AGAINST IMPERIALISM, ZIONISM AND THE ARABIAN AND IRANIAN REACTIONARIES

IRANIAN AND BRITISH TROOPS OUT OF OMAN

SUPPORT FOR THE REVOLUTION IN DEMOCRATIC YEMEN

FULL SUPPORT FOR THE LIBERATION STRUGGLE IN THE ENTIRE ARABIAN/PERSIAN GULF AREA

VICTORY FOR PFLO AND THE OMANI PEOPLES ARMED STRUGGLE

Plate-forme du KROAV (Suède).

Le KROAV a été fondé en octobre 73 quand un représentant du FPLOGA est venu à Stockolm.

KROAV veut dire Comité de Soutien à la Révolution en Oman et dans le Golfe arabo-persique. Par la Révolution mondiale, nous entendons la révolution nationale, anti-colonialiste et anti-impérialiste, nous disons que le développement après la libération dépend de quelles classes, de quelles forces sont à la tête de la lutte.

Le travail du KROAV est déterminé par la connaissance du fait que l'impérialisme est un système mondial qui inclut la Suède également. Par conséquent nous considérons que la lutte des peuples opprimés en Afrique, en Asie et en Amérique latine et la lutte politique et économique de la classe ouvrière dans les pays capitalistes sont deux parties de la même lutte qui se soutiennent mutuellement.

La tâche du KROAV est de développer l'information sur la lutte de libération en Oman et dans le Golfe arabo-persique, d'impulser la solidarité à cette lutte en Suède et de soutenir le FPLO.

Le travail d'information a pour but de divulguer des faits exacts sur la lutte afin de briser le mur du silence qui existe jusqu'à présent dans les mass-média en Suède, et de réfuter les fausses informations qui sont répandues par les impérialistes et par les gouvernements réactionnaires dans la région. Ceci est principalement réalisé par la publication du journal Al Djazira, qui contient des informations de base et des informations récentes sur la lutte de libération.

Le travail de solidarité comprend :

- l'organisation de meetings et de manifestations
- propager l'information que nous recevons sur la lutte
- coopérer avec toutes les forces anti-impérialistes qui sont prêtes à soutenir la lutte de libération dans le Golfe arabo-persique sur ses bases propres;
- contribuer par tous les moyens à développer un soutien politique et matériel au FPLO.

KROAV est une organisation à adhésion individuelle sur la base de nos mots d'ordre.

LUTTE CONTRE L'IMPERIALISME, LE SIONISME ET LES REACTIONNAIRES ARABES ET IRANIENS.

TROUPES IRANIENNES ET BRITANNIQUES, HORS D'OMAN

SOUTIEN A LA REVOLUTION AU YEMEN DEMOCRATIQUE.

SOUTIEN TOTAL AUX LUTTES DE LIBERATION DANS TOUTE LA REGION DU GOLFE ARABO/PERSIQUE

VICTOIRE POUR LE FPLO ET LA LUTTE ARMEE DU PEUPLE OMANI.